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Referat Bestyrelsesmøde 5. oktober 2022 
 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn L Lauritzen 
(BLL), Lars Kesby (LK), Steen Jensen (SJ), Regina Madsen (RG), Morten Mortensen (MM), Hans Erik 
Mogensen (HEM). 
Afbud: 

 
Dagsorden: 

 
 
Beslutningspunkter: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde. 
Godkendt 

 
3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 

gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået. 
 

4. Økonomi & Budgetopfølgning ultimo september. 
AS gennemgik budgetopfølgningen. Vores indtægtsgrundlag 
ser rigtig fint ud, hvor vi har flere kontingenter end budgetteret. 
På udgiftsdelen har vi større udgifter end budgetteret på bl.a. 
vores maskinpark med brændsel og reparationer, samt strøm, 
varme og vanding på banen.  
 

5. Budget for 2023, og herunder kontingenter, retningslinjer 
for indmeldelse af ønsker, samt forslag til: 
- Ekstra indtægter 
- Besparelser på udgifterne 
- Investeringsønsker (Anlæg) 
- Klubhus & HiO. 
Bestyrelsen drøftede forskellige ideer, forslag og udfordringer 
og arbejder videre med dette på vores kommende Temadage. 
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6. Kompetenceudvikling KLG, herunder beslutning vedr. 

tillægsbevilling for 3 dages ophold i Skotland for 
greenkeeperstaben ifm. KLG Master- & Udviklingsplan for 
banen. 
BL fremlagde forslag om kompetenceudvikling for 
Greenkeeperstaben, som kræver en tillægsbevilling. 
Bestyrelsen godkendte bevillingen. 
 

7. Status forpagtningsaftale HiO & KLG. 
HAS og SUO orienterede bestyrelsen om status på 
forhandling om forpagtningsaftalen, som stadig pågår. 

 
8. Punkter til Temadag(e) ultimo oktober. 

Drøftet. HAS udarbejder dagsorden til temadagen. 
 

9. Forslag fra medlemmerne. 
 

• Et medlem henvender vedr. hybenbuskene ved hul 10-
11, og foreslår de bliver fjernet, så man får en rough 
hvorfra bolde kan spilles. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og forslaget er 
videregivet til baneudvalget, og vil indgå som input til 
den løbende plan for rydning og beskæring på banen. 

 

• Et medlem henvender sig vedr. udvidet affaldssortering, 
så man kan sortere f.eks. glas, metal, plast mv. hver for 
sig i klubben og på banen til gavn for miljøet 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og det er noteret 
som et forbedringspunkt og vil indgå i det løbende 
arbejde med FN17 Verdensmålene i KLG. 

 

• Et medlem henvender sig med et ønske om højere røde 
pæle ved grøfterne på hul 1 og ved søen på hul 14, 
samt en hæk eller andet for enden af hul 18 & 
puttinggreen, da blændende sollys fra parkerede bilers 
forruder kan virke generende når man går mod green 
på udvalgte tidspunkter af dagen. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen. Mht. højere røde 
pæle er et lignende forslag behandlet i foråret, og det 
forsøges bedst muligt at markere på andre måder, da 
pæle i spilleretningen kan skabe uhensigtsmæssige 
episoder. Mht. hæk eller andet pga. omtalte og 
periodiske udfordring findes det ikke ønskeligt eller 



    BESTYRELSEN  

 
hensigtsmæssigt med afskærmning for dette. 
Opfordring til medlemmerne om at bakke bilerne ind, 
når der parkeres langs puttinggreen er hermed givet.  

 

• Et medlem henvender sig med forslag om at ændre 
starttiderne i Golfbox så der bliver hhv. 7 og 8 minutter 
mellem tiderne, hvilket ifølge medlemmet vil gøre det 
nemmere at huske med faste minuttal, samt at det giver 
en ekstra bold hver anden time. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, der er noteret 
som input til kontoret som løbende evaluerer 
situationen ud fra dagligdagen og forslag som her, dog 
fastholdes for nuværende 8 minutters intervaller. 

 

• Et medlem henvender sig vedr. muligheden for, at der 
for kan spilles fra forskellige teesteder ved gældende 
matcher/turneringer i klubben. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan bekræfte 
at muligheden foreligger, og forslaget er positivt 
videregivet til turneringsudvalgets evaluering, samt 
fremadrettede arbejde. 

 

 
Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

MM orienterede om daglig drift. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
BL orienterede om hvor forrygende det er gået med 
baneomlægningen, hvor vi har nået betydeligt mere end 
planlagt. Greenkeeperstaben har ydet en flot indsats sammen 
med Chris og hans team. 
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 8. december 2022. 
Der er temadag den 29. oktober. 

 
 
 


